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Temat: Going to and will.

Be going to -zamierzać
I am going to buy a car next week- zamierzam kupić samochód w następnym tygodniu.
She is going to buy a car- ona zamierza kupić samochód.
What are you going to buy?- co zamierzasz kupić?

wiil/won/t- stosujemy gdy coś postanowimy, obiecujemy lub proponujemy ( dotyczy przyszłości).
I think I will cook dinner tomorrow myślę, że ugotuję jutro obiad.
I promise I won’t do this again- obiecuję, że nie zrobię tego więcej.
Will we meet at the cinema?- spotkamy się w kinie?

